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Vierde Paaszondag           20-21 april 2024 

–  

decanaat Ieper - Poperinge 

 
 

Aperitief:  God is in this story – Katy Nichole 

 
https://www.youtube.com/watch?v=ryD3D9X2myk 

 
There's torn up pages in this book 
Words that tell me I'm no good 
Chapters that defined me for so long 
But the hands of grace and endless love 
Dusted off and picked me up 
Told my heart that hope is never gone 
 
God is in this story 
God is in the details 
Even in the broken parts 
He holds my heart, He never fails 
When I'm at my weakest 
I will trust in Jesus 
Always in the highs and lows 
The One who goes before me 
God is in this story 
 
So if the storm you're walking through 
Feels like it's too much and you 
Wonder if He even cares at all 
Well, hold on tight to what you know 
He promised He won't let you go 
Your song of healing's written in His scars 
 
God is in this story 
God is in the details 
Even in the broken parts 
He holds my heart, He never fails 
When I'm at my weakest 
I will trust in Jesus 
Always in the highs and lows 
The One who goes before me 
God is in this story 
 
If it reads like addiction 
If it reads like disease 
He's the One who frees the prisoner 
He's the healer of all things 
If it reads like depression 
If it reads broken home 
He's the One who holds your sorrow 
He won't leave you here alone 
 
God is in this story 
God is in the details 

Even in the broken parts 
He holds my heart, He never fails 
When I'm at my weakest 
I will trust in Jesus 
Always in the highs and lows 
The One who goes before me 
 
Always in the highs and lows 
The One who goes before me 
God is in this story (you're in this story) 
God is in my story (right here in my story) 

 

 

 

Er zitten gescheurde pagina's in dit boek 
Woorden die me vertellen dat ik niet goed ben 
Hoofdstukken die mij zo lang hebben gedefinieerd 
Maar de handen van genade en eindeloze liefde 
Hebben mij afgestoft en mij opgetild 
Vertelden mijn hart dat de hoop nooit vervlogen is 
 
God is in dit verhaal 
God zit in de details 
Zelfs in de gebroken delen 
Hij houdt mijn hart vast, Hij faalt nooit 
Als ik op mijn zwakst ben 
Zal ik op Jezus vertrouwen 
Altijd in hoogte- en dieptepunten 
Is Hij degene die mij voorgaat 
God is in dit verhaal 
 
Dus als de storm waar je doorheen loopt 
Voelt alsof het te veel is en jij 
Vraagt je af of het Hem überhaupt iets kan schelen 
Nu, hou vast aan wat je weet 
Hij heeft beloofd dat Hij je niet zal laten zitten 
Jouw lied van genezing is geschreven in Zijn littekens 

 
God is in dit verhaal 
God zit in de details 
Zelfs in de gebroken delen 
Hij houdt mijn hart vast, Hij faalt nooit 
Als ik op mijn zwakst ben 
Zal ik op Jezus vertrouwen 
Altijd in hoogte- en dieptepunten 
Is Hij degene die mij voorgaat 
God is in dit verhaal 
 
Als het leest als een verslaving 
Als het leest als een ziekte 
Hij is Degene die de gevangene bevrijdt 
Hij is de genezer van alle dingen 
Als het leest als een depressie 
Als er gebroken huis staat 
Hij is Degene die jouw verdriet vastneemt 
Hij laat je hier niet alleen 
 
God is in dit verhaal 
God zit in de details 
Zelfs in de gebroken delen 
Hij houdt mijn hart vast, Hij faalt nooit 
Als ik op mijn zwakst ben 
Zal ik op Jezus vertrouwen 
Altijd in hoogte- en dieptepunten 
Is Hij degene die mij voorgaat 
 
Altijd in hoogte- en dieptepunten 
Degene die mij voorgaat 
God is in dit verhaal (jij zit in dit verhaal) 
God is in mijn verhaal (hier in mijn verhaal) 

https://www.youtube.com/watch?v=ryD3D9X2myk
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Intredelied: ZJ 776   Stem die ons roept 
 

https://www.youtube.com/watch?v=Y1Gs-sSEdco 

 

Stem die ons roept, Vader die draagt,  

Rots van vertrouwen aan mensen gewaagd. 

Herder die hoedt, niemand verloren, 

ieder als beeld van uw liefde herboren. 

 

refrein: Woord van God is wat Hij doet: 

Hij geeft leven in overvloed. 

 

Mensen gegeven, getrouw aan elkaar, 

verbonden voorgoed in dat oude gebaar: 

brood om te worden, wijn om te delen, 

wij dragen uw kracht om de wereld te helen. refrein 

 

Handen geopend voor iedere nood, 

geloof zonder daden geleidt naar de dood. 

Geloven is doen wat de woorden beleden, 

geloven is werken voor recht en voor vrede. refrein 

 

 

Welkom: 
 

Jezus beschrijft zijn verbondenheid met de leerlingen. 

Hij gebruikt daarvoor het beeld van een herder en zijn kudde. 

Een goede herder houdt zielsveel van zijn schapen, 

hij roept ze en gaat met hen op weg. 

Jezus is de Herder bij uitstek, 

zijn liefde voor ons is oneindig groot. 

Vandaag, op roepingenzondag, 

bidden we voor herders, mannen en vrouwen,  

die zoals Jezus zorg dragen voor de schapen  

die hun worden toevertrouwd. 

Jezus, de Goede Herder, roept ieder van ons 

om in zijn spoor ons leven te geven voor de ander. 

 

 

Gebed om Gods ontferming: 
 

Heer, U bent de Herder: 

U zoekt ons op als we verloren lopen. 

Heer, ontferm U over ons. 

 

Christus, U bent de Herder: 

U wijst ons de weg als we twijfelen. 

Christus, ontferm U over ons. 

 

Heer, U bent de Herder: 

U redt ons als het kwaad ons treft. 

Heer, ontferm U over ons. 

 

 

Eer aan God: 
 

Eer aan God in de hoge,  

Schepper van hemel en aarde. 

Hij schenkt ons leven, licht en liefde. 

https://www.youtube.com/watch?v=Y1Gs-sSEdco
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Hij schenkt ons zijn Zoon, 

die ons bevrijdt. 

 

Vrede op aarde onder mensen 

die handen reiken van volk tot volk 

en zich verzoenen met elkaar 

tot een wereld zonder grenzen. 

 

Mensen in wie Hij welbehagen heeft, 

om hun inzet voor vrijheid en gerechtigheid 

en om hun streven naar eerbied 

voor alles wat in zijn schepping leeft. 

 

Eer aan God in de hoge, 

want Hij sluit een Verbond  

met de kleinen en de zwakken 

en met allen die aan zijn Boodschap gestalte geven. 

 

Vrede op aarde aan alle mensen 

en zalig zij die vrede stichten, 

want zij worden kinderen van God genoemd. 

 

Moge Hij welbehagen vinden in ons, 

als volk onderweg, 

in het voetspoor van Jezus, 

onze Messias en onze Heer. Amen. 

 

 

Openingsgebed: 
 

God en Vader, 

in Jezus, herder en hoeder van mensen, 

bent U ons voorgegaan  

op de weg van het goede leven. 

Versterk onze vertrouwdheid met Hem, 

vervul ons met uw en zijn Geest, 

overtuig ons van het goede in elke mens  

die zich aangesproken voelt door uw stem, 

door uw woord van zorg en geborgenheid, 

door uw woord van liefde  

voor al wat teer is en klein. Amen. 

 

 

Eerste lezing: Uit de Handelingen van de Apostelen (Hand. 4, 8-12) 
 

8  Petrus werd vervuld van de heilige Geest  

en zei tegen de leiders, de oudsten en de schriftgeleerden:  

`Leiders van het volk en oudsten!  

9  Als wij vandaag naar aanleiding van een weldaad aan een zieke  

ondervraagd worden over de oorzaak van zijn redding,  

10  dan moet u allen en heel het volk Israël goed weten:  

door de naam van Jezus Christus de Nazoreeër,  

die u hebt gekruisigd, maar die God heeft opgewekt uit de doden,  

staat hij hier gezond voor u.  

11  Hij is de steen die door u, de bouwlieden,  

werd verworpen, maar de hoeksteen is geworden.  

12  Door niemand anders komt de redding,  

want er is onder de hemel geen andere naam aan mensen gegeven  

waardoor wij ons kunnen laten redden.' 
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Tussenzang: Psalm 118 (117) 1 en 8-9, 21-23, 26 en 28cd en 29 
 

refr.: De steen die de bouwers hebben versmaad, die is tot hoeksteen geworden. 

 

Brengt dank aan de Heer, want Hij genadig, 

eindeloos is zijn erbarmen! 

 

Want beter is het te gaan tot de Heer, 

dan op een mens te vertrouwen; 

En beter is het te gaan tot de Heer, 

dan te vertrouwen op vorsten. 

 

Ik dank U, dat Gij mij hebt gehoord, 

dat Gij mij redding gebracht hebt. 

 

Het is de Heer, die dit heeft gedaan, 

een wonder voor onze ogen. 

 

Gezegend die komt met de Naam van de Heer; 

wij zegenen u uit het huis des Heren; 

 

Mijn God zijt Gij en ik dank U, 

mijn God, ik verkondig uw roem. 

 

Brengt dank aan de Heer, want Hij is genadig, 

eindeloos is zijn erbarmen. 

 

 

Tweede lezing:  Uit de eerste brief van de apostel Johannes (1 Joh. 3, 1-2) 
 

Vrienden, 

1  Hoe groot is de liefde die de Vader ons betoond heeft!  

Wij worden kinderen van God genoemd, en we zijn het ook.  

De wereld kent ons niet, omdat zij Hem niet heeft erkend. 

2  Geliefden, nu al zijn wij kinderen van God,  

en wat wij zullen zijn is nog niet verschenen; maar wij weten dat,  

wanneer Hij zal verschijnen, wij aan Hem gelijk zullen zijn;  

want wij zullen Hem zien zoals Hij is. 

 

 

Tussenzang: ZJ 713   God is de herder (Ps. 23) 
 
https://www.youtube.com/watch?v=p_3V1Qivw_s 

 
God is de Herder die waakt over mij,  

die mij geleidt naar de groenende weiden;  

God is mijn Herder, mij altijd nabij,  

om mij naar vredige waat’ren te leiden.  

 

refrein: Liefelijk lokt mij zijn wenkende stem:  

God is mijn Herder, ‘k ben veilig bij Hem.  

 

Moet ik langs dreigend en donker ravijn,  

nooit zal ik listige vijanden vrezen.  

God zal mijn Hoeder, mijn veiligheid zijn,  

God zal een steun en een trooster mij wezen. refrein 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=p_3V1Qivw_s
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God is mijn gastheer, zijn Huis is mijn woon, 

Hij laat voor ’t oog van zijn vijand mij eten, 

heeft mij zijn lavende beker geboon: 

‘k ben als een vriend aan zijn tafel gezeten. refrein 

 

‘k Weet mij gelukkig in leven en dood, 

steeds hoop ik goedheid van God ’t ondervinden, 

en zoek ik rust in zijn veilige Schoot; 

‘k Zal bij mijn Herder steeds zaligheid vinden.  refrein 

 

 

Evangelie:  (Joh. 10, 11-18) 

 

Uit het heilig evangelie van onze heer Jezus Christus volgens Johannes 

 

Jezus sprak tot zijn leerlingen: 

11  Ik ben de goede herder.  

Een goede herder geeft zijn leven voor zijn schapen.  

12  Maar een huurling, geen echte herder dus,  

als die een wolf ziet komen,  

laat hij de schapen in de steek en gaat ervandoor  

- het zijn zijn eigen schapen niet! -  

en de wolf overvalt ze en drijft ze uiteen.  

13  Hij is immers een huurling  

en bekommert zich niet om de schapen.  

14  Ik ben de goede herder:  

Ik ken mijn schapen en mijn schapen kennen Mij,  

15  zoals de Vader Mij kent en Ik de Vader ken;  

Ik geef dan ook mijn leven voor mijn schapen.  

16  Ik heb nog andere schapen dan die uit deze hof.  

Ook voor hen moet Ik een herder zijn:  

ze zullen luisteren naar mijn stem.  

Zo wordt het: één kudde met één herder.  

17  Daarom heeft de Vader Mij lief, omdat Ik mijn leven geef,  

om het daarna weer terug te nemen.  

18  Niemand neemt het Mij af, Ik geef het uit eigen vrije wil.  

Daartoe immers heb Ik de macht,  

zowel om het te geven als om het terug te nemen.  

Dat is de opdracht die Ik van mijn Vader heb ontvangen'. 

 

 

Overwegingen: 
 

Broeders en Zusters,  

Getuigen over roeping is niet zo eenvoudig, waarschijnlijk deels omdat volgens mij het 

woord niet helemaal de lading dekt.  Het gaat niet over roeping, maar over luisteren.   

En als je nog helemaal juist wil zijn gaat het niet over luisteren naar geroep, maar 

luisteren naar een stem die fluistert.  Deze week had ik het geluk om op één dag twee 

vrouwen te hebben die achter mij aan liepen.  Bij de eerste was ik op haar bureau 

geweest en toen ik net weg was kwam ze toe en haar collega’s zeiden: ‘als je hem wil 

hebben zul je moeten lopen’. Dus wandelende ik in de gang tot ik plots heel dicht bij 

snelle voetpassen hoorde en me dan pas omdraaide.  Ze was naar met toe gelopen.  

Even later kwam ik terug en riep er van ver in de gang iemand mijn naam en draaide ik 

mij terstond om. “Amaai zeiden ze je, je hoort nog goed zeg”.  Bij God is het vaak niet 

zo.  Hij zal niet achter je aanlopen… Of misschien loopt Hij wel heel hard achter ons aan, 

maar lopen wij nog sneller en kan Hij ons niet inhalen. Hij zal niet van ver roepen. Of 

misschien roept Hij wel heel hard, maar maken we zelf zoveel lawaai dat we het 

onmogelijk kunnen horen…  
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Toen ik mij geroepen voelde, of toen ik eindelijk zijn fluisteren wilde horen, was het niet 

zoals met Paulus die bij zijn nekvel gegrepen werd, met een bliksemschift van zijn paard 

gesmeten. Voor mij moest het eerst echt heel stil worden om me heen… Ik was 

waarschijnlijk al eerder geroepen, maar had zoals ook Mozes of de profeten allerlei 

argumenten om te doen of ik het niet hoorde. Maar op een bepaald moment had Hij met 

toch vast… misschien niet bij mijn nekvel, maar wel aan mijn mouw… zodanig dat ik niet 

anders kon dan toch vertragen.  Corona had veel gedaan: het fysiek en emotioneel lijden 

dat we dan zagen in het ziekenhuis, een lijden die ik niet kon plaatsen in een wekelijkse 

viering omdat deze niet konden doorgaan, het gemis van een gemeenschap. Met enkel 

het persoonlijk gebed was het echt stil. En in die stilte sprak Hij: Dennis, wanneer ga je 

nu eindelijk eens luisteren? Wanneer ga je nu eigenlijk echt jezelf gaan zijn… Dat is 

roeping ook echt, in wezen jezelf zijn. En Dennis zijn, dat is voor mij gebed, inzet voor 

een ander, inzet voor een kerkgemeenschap. Dit ben ik in wezen, dan ben ik trouw aan 

mezelf.  En met mijzelf te zijn maak ik het mezelf niet altijd gemakkelijk… Niet luisteren 

naar die stem is soms een vorm van zelfbehoud of zelfbescherming, zeker naar je 

agenda toe.  We doen dat allemaal wel eens, doen of we het niet horen… Het is daarnaar 

dat het evangelie verwijst als ze de Goede Herder vergelijken met de huurling…  

Ruusbroeck maakt een extra onderscheid tussen gehuurde dienaars en trouwe dienaars 

in de eerste stap naar een verbinding met God… daarna ben je een verborgen vriend en 

tenslotte in de diepste verbinding een geborgen kind.  

Als je op een moment beslist om te gaan luisteren, dan is dat geen éénmalig moment. Je 

moet iedere dag opnieuw beginnen met te luisteren. Iedere dag opnieuw moet je de 

vraag stellen: is dit de weg die Jij wil dat ik ga? Is dit wat je van mij vraagt?  Je moet 

ook proberen jezelf en je eigen ik-stemmetje uit te schakelen of te ssshht… want dan pas 

kan je echt gaan luisteren. Die weg gaan kan ik niet alleen en is niet mijn eigen 

verdienste, het is een weg die God met mij meegaat.   

Als in een echte stilte God tot je spreekt, is het misschien toch echt een roepen, omdat 

ieder geluid in echte stilte duidelijk gehoord wordt.  En eigenlijk is die stilte ook maar een 

metafoor, want het is juist op het moment dat je het dichtst bij jezelf staat dat je het 

meeste kans maakt te horen.  

Amen. 

Dennis Jacques 

 

Dennis Jacques is diensthoofd patiëntenbegeleiding en deeltijds pastor in het Jan 

Ypermanziekenhuis te Ieper. Hij zit in een opleiding tot diaken.  

 

----------------- 

 

Brief van paus Franciscus: Geroepen om hoop te zaaien en vrede te stichten. 

 

Geliefde broeders en zusters, 

De Wereldgebedsdag voor Roepingen nodigt ons ieder jaar uit om stil te staan bij de  

kostbare gave van de roeping die de Heer richt tot ieder van ons, als leden van zijn  

trouwe volk onderweg, om deel te nemen aan zijn plan van liefde en de schoonheid  

van het evangelie te belichamen in de verschillende stadia van het leven. Luisteren  

naar die goddelijke roepstem is verre van een plicht die wellicht in de naam van een  

religieus ideaal van buitenaf wordt opgelegd; het is daarentegen de zekerste manier 

die wij hebben om het verlangen naar geluk dat wij in ons dragen, te voeden: ons  

leven wordt verwezenlijkt en vervuld, wanneer wij ontdekken wie wij zijn, wat onze  

kwaliteiten zijn, op welk terrein wij ze vrucht kunnen laten dragen, welke weg wij  

kunnen gaan om een teken en instrument van liefde, schoonheid en vrede te worden  

in de context waarin wij leven. 

Zo is deze Dag altijd een mooie gelegenheid om met dankbaarheid jegens de Heer  

te denken aan de trouwe, dagelijkse en vaak verborgen inzet van degenen die  

gehoor hebben gegeven aan een roeping, die heel hun leven omvat. Ik denk aan 

moeders en vaders die niet in de eerste plaats aan zichzelf denken en niet de stroom 

van een oppervlakkige levensstijl volgen, maar die hun leven vormgeven door  

relaties die gekenmerkt worden door liefde en vriendelijkheid, openheid voor het  

geschenk van het leven en toewijding aan hun kinderen en hun groei naar  
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volwassenheid. Ik denk aan al degenen die met overgave en in een geest van  

samenwerking hun eigen werk verrichten; aan degenen die zich op verschillende  

manieren inzetten voor een eerlijkere wereld, een meer solidaire economie, een  

rechtvaardig sociaal beleid en een menselijker samenleving. Kortom, aan alle  

mannen en vrouwen van goede wil die zich opofferen voor het gemeenschappelijk  

welzijn. Ik denk aan de godgewijde personen die hun bestaan aan de Heer  

aanbieden in de stilte van het gebed of in apostolische activiteit, soms aan de randen  

van de samenleving, onvermoeibaar en creatief hun charisma in dienst stellen van  

de mensen om hen heen. En ik denk aan al degenen die de roeping tot het gewijde  

priesterschap hebben ontvangen, zich wijden aan de verkondiging van het evangelie,  

mét het eucharistisch brood ook hun eigen leven openbreken voor hun broeders en  

zusters en daarbij hoop zaaien en allen de schoonheid van het Rijk Gods laten zien. 

Tot de jongeren, vooral degenen die afstand voelen tot de Kerk of zich onzeker  

voelen jegens haar, zou ik willen zeggen: laat Jezus je naar zich toetrekken, richt je  

belangrijke vragen tot Hem door het evangelie te lezen, laat Hem je uitdagen door  

zijn aanwezigheid die in ons altijd een gezonde crisis uitlokt. Meer dan wie ook  

respecteert Hij onze vrijheid. Hij dringt zich niet op, maar biedt Zich aan: geef Hem  

ruimte en je zult de weg naar geluk vinden door Hem te volgen. En, als Hij het van je 

vraagt, door jezelf volledig aan Hem te geven. 

Een volk onderweg 

De polyfonie van verschillende charisma’s en roepingen die de christelijke  

gemeenschap erkent en begeleidt, helpt ons om beter te begrijpen wat het betekent  

om christen te zijn. Als volk van God onderweg in deze wereld, bezield door zijn 

Heilige Geest en ingevoegd als levende stenen in het Lichaam van Christus, komen  

we tot het besef dat we leden zijn van een grote familie, kinderen van de Vader en  

broers en zussen van elkaar. Wij zijn geen in onszelf opgesloten eilanden, maar  

delen van een groter geheel. Daarom draagt de Wereldgebedsdag voor roepingen  

het stempel van de synodaliteit: er zijn veel charisma’s en wij zijn geroepen om naar  

elkaar te luisteren en samen op weg te zijn om deze te ontdekken en om te  

onderscheiden waartoe de Geest ons roept voor het welzijn van allen. 

Op dit moment leidt onze gemeenschappelijke weg ons naar het jubileumjaar 2025.  

Wij zijn op weg als pelgrims van de hoop naar het Heilig Jaar, want door het  

ontdekken van onze eigen roeping en haar plaats te midden van de verschillende  

gaven die de Geest ons schenkt, kunnen we voor onze wereld boodschappers en  

getuigen worden van Jezus’ droom van één menselijke familie, verenigd in de liefde  

van God en in de band van naastenliefde, samenwerking en broederschap. 

Deze Dag is in het bijzonder gewijd aan het gebed om van de Vader de gave af te  

smeken van heilige roepingen voor de opbouw van zijn Rijk: “Vraagt daarom de Heer  

van de oogst arbeiders te sturen om te oogsten” (Luc. 10, 2). En het gebed - dat  

weten wij - bestaat meer uit luisteren dan uit woorden die tot God worden gericht. De  

Heer spreekt tot ons hart en wil het open, oprecht en edelmoedig vinden. Zijn Woord  

is vlees geworden in Jezus Christus, die ons heel de wil van de Vader openbaart. Dit 

jaar, dat is gewijd aan het gebed ter voorbereiding op het Jubeljaar, worden wij  

opgeroepen om opnieuw de onschatbare waarde te ontdekken van ons vermogen  

om een hartelijke dialoog met de Heer aan te gaan en zo pelgrims van de hoop te  

worden, omdat “het gebed de eerste kracht van de hoop is. Jij bidt en de hoop groeit,  

gaat verder. Ik zou zeggen dat het gebed de deur openzet voor de hoop. De hoop is  

er, maar met het gebed open ik de deur” (Catechese, 20 mei 2020). 

Pelgrims van hoop en bouwers van vrede 

Maar wat wil dat zeggen: pelgrims zijn? Zij die op pelgrimstocht gaan, proberen  

vooral hun ogen gericht te houden op het doel en dat altijd in hun hart en hoofd te  

houden. Maar om dat doel te bereiken moeten ze zich op elke stap concentreren, 

wat betekent dat ze licht moeten reizen, zich moeten ontdoen van wat hen bezwaart,  

alleen het hoognodige bij zich dragen en er dagelijks naar streven om alle  

vermoeidheid, angst, onzekerheid en aarzeling opzij te zetten, Pelgrim zijn betekent  

elke dag opnieuw vertrekken, steeds opnieuw beginnen, opnieuw het enthousiasme  

en de kracht vinden om de verschillende etappes van een reis af te leggen, die, hoe  

vermoeiend en moeilijk ook, altijd nieuwe horizonten en onbekende vergezichten  

voor ons opent. 



8 
 

Dit is de uiteindelijke betekenis van onze christelijke pelgrimstocht: we gaan op reis  

om de liefde van God te ontdekken en tegelijkertijd onszelf te ontdekken door een  

innerlijke reis, gevoed door onze relaties met anderen. We zijn dus pelgrims omdat  

we geroepen zijn: geroepen om te houden van God en van elkaar. Onze  

pelgrimstocht op aarde is verre van een zinloze reis of een doelloos dwalen;  

integendeel, elke dag proberen we, door gehoor te geven aan Gods roeping, elke  

stap te zetten die nodig is om verder te komen naar een nieuwe wereld waar mensen  

in vrede, gerechtigheid en liefde kunnen leven. Wij zijn pelgrims van hoop omdat we  

streven naar een betere toekomst, toegewijd bij elke stap om die tot stand te  

brengen. 

Dit is uiteindelijk het doel van iedere roeping: mannen en vrouwen van hoop te  

worden. Als individuen en als gemeenschappen zijn wij, in de verscheidenheid van  

charisma’s en diensten, allen geroepen om de evangelische boodschap van hoop te  

belichamen en uit te dragen in een wereld die gekenmerkt wordt door ongehoorde 

uitdagingen. Deze zijn onder andere het afschuwelijke spookbeeld van een derde  

wereldoorlog die stukje bij beetje dichterbij komt; de stroom migranten die hun  

thuisland ontvluchten op zoek naar een betere toekomst; het groeiende aantal  

armen; de dreiging van een onomkeerbare aantasting van de gezondheid van onze  

planeet. Om nog maar te zwijgen van alle moeilijkheden die we die we elke dag  

tegenkomen en die ons soms dreigen te laten vervallen in berusting of defaitisme. 

In onze tijd is het dus voor ons christenen van doorslaggevend belang een blik vol  

hoop te ontwikkelen en met vrucht te werken als antwoord op de roeping die we  

hebben ontvangen, in dienst van Gods koninkrijk van liefde, gerechtigheid en vrede.  

Deze hoop - zo verzekert ons de heilige Paulus - “wordt niet teleurgesteld” (Rom. 5,  

5), want ze komt voort uit de belofte van de Heer dat Hij altijd met ons blijft en ons  

betrekt bij het werk van verlossing dat Hij wil verrichten in het hart van iedere  

persoon en in het “hart” van de hele schepping. Die hoop vindt haar stuwende kracht 

in de verrijzenis van Christus, die “een levenskracht bevat die de wereld heeft  

doordrongen. Waar het lijkt dat alles dood is, verschijnen overal opnieuw de kiemen  

van de verrijzenis. Het is een weergaloze kracht. Weliswaar lijkt het vaak dat God  

niet bestaat: wij zien onrecht, boosaardigheid, onverschilligheid en wreedheid, die  

niet minder worden. Maar het is even zo zeker dat te midden van de duisternis  

steeds iets nieuws begint de ontluiken, dat vroeg of laat vrucht voortbrengt” (apost.  

exhort. Evangelii gaudium, 276). De apostel Paulus zegt ook nog dat “wij in de hoop  

zijn gered” (Rom. 8, 24). De met Pasen verwezenlijkte verlossing geeft hoop, een  

zekere, betrouwbare hoop, waarmee wij de uitdagingen van het heden het hoofd  

kunnen bieden. 

Pelgrims van hoop en bouwers van vrede zijn betekent dus dat we ons leven 

baseren op de rots van de verrijzenis van Christus, wetend dat iedere inzet van ons  

in de roeping die wij hebben omarmd en die wij voortzetten, niet tevergeefs zal zijn.  

Mislukkingen en obstakels kunnen zich onderweg voordoen, maar het zaad van 

goedheid dat we zaaien groeit rustig en niets kan ons scheiden van het einddoel:  

onze ontmoeting met Christus en de vreugde van een eeuwig leven in broederlijke  

liefde. Deze ultieme roeping is er een waarop we dagelijks moeten anticiperen: onze  

liefdevolle relatie met God en onze broeders en zusters begint Gods droom van  

eenheid, vrede en broederschap te verwezenlijken. Laat niemand zich van deze  

oproep buitengesloten voelen! Ieder van ons kan in het kleine, in zijn levensstaat met  

de hulp van de Heilige Geest een zaaier van hoop en vrede zijn. 

De moed om mee te doen 

In dit licht zeg ik nogmaals, net als op de Wereldjongerendagen in Lissabon: “Rise  

up! - Sta op!”. Laten wij wakker worden uit de slaap, laten wij onverschilligheid achter  

ons laten, laten wij de deuren openen van de gevangenis waarin wij onszelf zo vaak 

hebben opgesloten, zodat ieder van ons zijn of haar eigen roeping kan ontdekken in  

de Kerk en de wereld en een pelgrim van hoop en bouwer van vrede kan worden!  

Laten wij het leven geestdriftig omarmen en ons inzetten om liefdevol te zorgen voor  

hen die naast ons staan, en voor de omgeving waarin wij wonen. Ik herhaal het: “Heb  

de moed om mee te doen!” Don Oreste Benzi, een onvermoeibare apostel van de  

naastenliefde en altijd aan de kant van de armen en de weerlozen, zei altijd dat  

niemand zo arm is dat hij niets te geven heeft en niemand zo rijk is dat hij niet iets  
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nodig heeft om te ontvangen. 

Laten wij dus opstaan en op weg gaan als pelgrims van hoop, zodat ook wij, zoals  

Maria voor Elisabeth, boodschappers van vreugde kunnen zijn, bronnen van nieuw  

leven en ambachtslieden van broederschap en vrede. 

 

Rome, Sint Jan van Lateranen, 21 april 2024, Vierde Zondag van Pasen. 

 

FRANCISCUS 

 

 

-------------------------- 

 

De roeping van een christen ligt samengevat in die ene zin: 

'Ik ben de Goede Herder'. 

Dit woord moet je zeggen en moet je doen. 

Herder zijn is houden van allen die ons zijn toevertrouwd 

en dag in dag uit je leven voor hen geven. 

Tot een Kerk van herders zijn wij geroepen. 

  

Schaap zijn is onze bestemming niet,  

want schapen hoeven niets te doen, 

alleen te wachten tot een ander voor hen zal zorgen. 

Ze hoeven niet te denken, alleen maar over te nemen 

wat een ander hen heeft voor gedacht. 

Tot schapenkerk zijn we niet geroepen. 

  

Huurling zijn is onze bestemming niet. 

Want huurlingen willen wel iets voor een ander doen, 

zolang het niet te lastig wordt, 

zolang het hun eigen belang niet schaadt 

of ze hun leven niet hoeven te veranderen. 

Tot huurlingenkerk zijn we niet geroepen. 

  

Een Kerk van herders horen wij te zijn, 

vanuit die Ene die onze Herder is, 

en die ons zendt om zijn herderswerk voort te zetten 

en onvermoeibaar de zorg om mensen 

in beide handen te nemen. 

 

----------------------------- 

 

Het beeld van de herder is uit onze samenleving verdwenen… 

Kudde en herder… 

Ze horen niet meer thuis in een landschap met industrie, 

autowegen… 

 

Toch zijn er ook vandaag mensen die elkaar kennen, 

bij elkaar horen, 

op elkaar zijn aangewezen, 

afgestemd zijn op elkanders stem, 

net zoals herder en kudde op elkaar zijn afgestemd. 

Toch zijn er ook vandaag nog mensen die herders en hoeders zijn voor elkaar… 

 

Maar ook de huurling is blijven leven, tot heel diep in mezelf. 

Die levenshouding van de huurling 

die koel zijn profijt berekent, 

zijn uren klopt en zijn uren telt. 
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De huurling-in-mij zegt: 

“Het zijn mijn zaken niet, 

ik was mijn handen liever in onschuld dan ze vuil te maken.” 

De huurling die zich inzet tot op het ogenblik dat het gevaarlijk wordt 

of tot er niets meer te verdienen valt. 

De huurling die vlucht… 

 

Ook díe huurling is blijven leven, tot op vandaag… 

 

 

Woorden van geloof: 
 

In God die ons kent van nabij,  

die ons wil omvormen tot zijn volk van gelovigen,  

in Hem willen wij ons geloof uitspreken. 

 

Ik geloof in God, 

Schepper van hemel en aarde, 

Vader van alle mensen. 

 

Ik geloof in Jezus Christus,  

die gekomen is  

om te bemoedigen en te genezen, 

om ons te bevrijden van alle onrecht, 

om Gods vrede bij de mensen te verkondigen. 

 

Hij heeft zich gegeven voor de wereld. 

Hij is in ons midden de levende Heer. 

 

Ik geloof in Gods Geest, 

die werkzaam is  

in alle mensen die er ontvankelijk voor zijn. 

 

Ik geloof in de Kerk van Christus, 

die, uitgerust met de kracht van de Geest, 

gezonden is om de mensen te dienen. 

 

Ik geloof in de vergevende liefde van God, 

die de macht van de zonde zal breken 

in ons en in alle mensen. 

 

Ik geloof dat de mens zal leven 

van Gods leven voor altijd. Amen. 

 

 

Voorbeden:  
 

Op deze Roepingenzondag klinkt nog altijd Gods stem. 

 

-De roep klinkt om mannen en vrouwen 

die zich, met heel hun persoonlijkheid, willen inzetten voor 

Gods Rijk. Laten we daarom bidden… 

 

-De roep klinkt om werkers van gerechtigheid 

die mensonterende structuren aanklagen 

en die zich inzetten voor het welzijn van iedereen, 

de zwaksten eerst. Laten we daarom bidden… 
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-De roep klinkt om goede herders in de Kerk 

die een bevrijdende boodschap uitdragen 

en Gods zorg en liefde voor de mensen gestalte geven 

door hun levenswijze. 

Laten we daarom bidden… 

 

-De roep klinkt binnen onze geloofsgemeenschap om mensen 

die aan die gemeenschap willen bouwen 

en zo een bakermat vormen voor eigentijds geloofsleven. 

Laten we daarom bidden… 

 

 

Lied:  Jezus is de goede herder – Elly en Rikkert 
 

➔ Elly en Rikkert: https://www.youtube.com/watch?v=-3jhQM96HOA 

➔ Nederland zingt:  https://www.youtube.com/watch?v=xEbx-z2F3cQ 

 

refrein: Jezus is de goede herder, 

Jezus Hij is overal, 

Jezus is de goede herder, 

brengt mij veilig naar de stal. 

 

Als je ‘s avonds niet kunt slapen, 

als je bang in ‘t donker bent, 

denk dan eens al die schapen 

die de Heer bij name kent. refrein 

 

En wanneer je soms alleen bent 

en je hart is vol verdriet, 

denk dan aan de goede herder 

Hij vergeet Zijn schaapjes niet. refrein 

 

 

Gebed over de gaven: 
 
Goede God, 

omdat wij in het gebroken brood Jezus herkennen 

bieden wij U dit brood aan 

als teken van onze bereidheid 

om met anderen te delen. 

Wij bieden U ook deze wijn aan 

als teken van vreugde en dankbaarheid 

om Jezus die, als een Goede Herder,  

voor ons in de wereld kwam. Amen. 

 

 

Groot Dankgebed:    
 

Wij danken U, heilige en sterke God. 

De wereld draagt U in uw hand en U waakt over alle mensen. 

U brengt ons bijeen in deze gemeenschap om uw Woord te horen  

en met toegewijd geloof te treden in het spoor van uw Zoon. 

Hij is de Weg die leidt naar U, Hij is de Waarheid, 

geen andere waarheid maakt ons vrij. 

Hij is het leven dat ons van vreugde vervult. 

Wij danken U voor de liefde die U ons toedraagt in Jezus Christus. 

Wij voegen onze stem bij het gezang der engelen en prijzen uw heerlijkheid: 

Heilig,… 

 

https://www.youtube.com/watch?v=-3jhQM96HOA
https://www.youtube.com/watch?v=xEbx-z2F3cQ
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Hemelse Vader, met eerbied noemen wij uw naam. 

Altijd bent U met ons op weg en dichter dan wij durven dromen, 

bent U bij ons wanneer uw Zoon ons samenbrengt rond deze tafel 

waar wij uw liefde vieren met Brood en Beker. 

 

Zoals eens op de weg naar Emmaüs ontsluit Hij nu voor ons de Schrift 

en wij herkennen Hem bij het breken van het brood. 

 

Daarom bidden wij, almachtige God: 

beadem met uw Geest dit brood en deze wijn 

zodat Jezus Christus in ons midden komt 

met de gaven van zijn lichaam en zijn bloed. 

 

INSTELLINGSVERHAAL 

 

Verkondigen wij de kern van ons geloof: 

Heer Jezus, wij verkondigen uw dood 

en wij belijden tot Gij wederkeert, dat Gij verrezen zijt. 

 

Oneindig goede Vader, wij vieren de gedachtenis van onze verzoening 

en wij verkondigen de liefde die U ons betoont. 

Uw Zoon is door het lijden en de dood gegaan, 

en, tot nieuw leven opgewekt, is Hij ingetreden in uw heerlijkheid. 

Zie met genegenheid neer op dit offer en herken erin uw eigen Zoon 

die zijn leven heeft gegeven en zijn Bloed vergoten 

opdat voor alle zoekers de weg naar U, Vader, geopend en begaanbaar zij. 

 

Barmhartige God, laat de Geest van Jezus in ons wonen 

en vervul ons met uw liefde. 

Sterk ons door de gaven van zijn lichaam en zijn bloed 

en maak nieuwe mensen van ons opdat wij op Jezus zouden lijken. 

 

Bescherm onze paus en onze bisschop, 

leer alle gelovigen van uw Kerk de tekenen van deze tijd verstaan 

en maak hen trouw in de beleving van uw evangelie. 

 

Maak ons herbergzaam van hart voor alle mensen rondom ons; 

dat wij, delend in hun vragen en hun pijn, 

in hun vreugden en hun hoop, hen de weg tonen die naar uw liefde leidt. 

 

Erbarm U, Vader, over onze broeders en zusters 

die in de vrede van Christus naar U zijn teruggekeerd, 

en over alle gestorvenen waarvan U alleen het geloof hebt gekend. 

Breng hen tot het licht van de verrijzenis. 

 

En als ook onze weg ten einde loopt, 

neem ons dan op in uw huis, waar plaats is voor velen. 

Schenk ons de vervulling van onze levenslange hoop: 

overvloedig leven in uw heerlijkheid. 

 

Laat ons toe in de gemeenschap van de heiligen; 

dat wij met Maria, de Maagd en Moeder Gods, 

met uw apostelen en martelaren en al de anderen die U genegen zijn, 

dankbaar uw naam aanbidden en U prijzen door Jezus Christus, onze Heer. 

 

Door Hem en met Hem en in Hem zal uw naam geprezen zijn, 

Heer, onze God, barmhartige Vader, in de eenheid van de Heilige Geest, 

hier en nu en tot in eeuwigheid. Amen. 
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Onze Vader:  
 

Richten wij ons vol vertrouwen tot onze God, de Vader van Jezus Christus, 

dankzij wie wij mogen bidden: 

 Onze Vader,... 

 

Vader, Moeder van alle schepselen, onze Herder en Behoeder, 

wij danken U dat wij uw schepselen mogen zijn. 

Laat ons vreugde erin vinden 

als wij proberen te leven voor U, 

voor elkaar, voor al wat U ons hebt toevertrouwd. 

Dan zullen wij mogen uitzien  

naar de definitieve wederkomst van Jezus, Messias, uw Zoon. 

 Want van U is het Koninkrijk... 

 

 

Vredeswens: 
 

In de maatschappij en tussen de Kerken 

zijn er nog vele tegenstellingen. 

Jezus’ grote wens was 

dat alle mensen één zouden worden, 

als één kudde onder één herder. 

Moge die innige vredeswens van Jezus altijd met u zijn. 

En laat ons die vrede van harte aan elkaar doorgeven. 

 

 

Lam Gods 

 
 
Communie 

 
 

Lied(-ren):  ZJ 506 Mijn Herder zijt Gij.  
 
https://www.youtube.com/watch?v=-aoEI27k8zU 

 

refrein: Mijn herder zijt Gij, o mijn Heer, aan niets ontbreekt het mij; 

ik vrees nu geen gevaren meer, Gij staat mij altijd bij. 

 

In groene beemden voert Gij mij, waar Gij mij rusten doet. 

Aan frisse wat’ren laaft Gij mij, verkwikkend mijn gemoed. refrein 

 

Langs veil’ge paden leidt Gij mij, omwille van uw Naam. 

Langs donk’re krochten ga ik vrij, gerust want wij zijn saam. refrein 

 

Een avondmaal bereidt Gij mij voor ’t oog van wie mij haat. 

Met geurend’olie zalft Gij mij: mijn vreugd’ is zonder maat. refrein 

 

Uw zaal’ge zegen rust op mij en volgt mij overal. 

In ’t huis des Heren woon ik blij waar ‘k eeuwig zingen zal.  refrein 

 

-------------- 

 

 

 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=-aoEI27k8zU
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Do not be afraid – Gorchum Choir/David Haas (Nederland zingt) 

 

https://www.youtube.com/watch?v=jbSKlDsuSFs 

 

Do not be afraid, do not be afraid 

for I have redeemed you. 

I have called you by your name; 

you are mine, you are mine. 

 

When you walk through the waters, 

I'll be with you. 

You will never sink beneath the waves. 

When the fire is burning all around you; 

you will never be consumed by the flames. 

 

Do not be afraid, do not be afraid 

for I have redeemed you. 

I have called you by your name; 

you are mine, you are mine. 

 

When the fear of loneliness is looming, 

then remember I am at your side. 

When you dwell in the exile of a stranger, 

remember you are precious in my eyes. 

 

Do not be afraid, do not be afraid 

for I have redeemed you. 

I have called you by your name; 

you are mine, you are mine. 

 

You are mine, o my child, 

I am your Father, 

and I love you, I love you 

I love you, I love you 

with a perfect love, a perfect love. 

 

Do not be afraid, do not be afraid 

for I have redeemed you. 

I have called you by your name; 

you are mine, you are mine. 

You are mine, you are mine.  

 

 

Slotgebed: Roepingengebed 
 

Heer Jezus, 

Gij zijt de goede herder.  

Gij komt naar ons toe  

en roept ieder bij naam. 

Gij wilt dat wij léven  

en wel in overvloed. 

 

Draag zorg voor de kudde die Gij weidt. 

Open onze oren voor uw stem,  

neem onze angst weg om te antwoorden. 

 

Verdiep het vertrouwen van jonge partners 

om het met elkaar als gehuwden te wagen. 

 

Wees niet bang, wees niet bang, 

want Ik zal je vrijkopen. 

Ik heb je bij je naam geroepen; 

je bent van Mij, je bent van Mij. 

 

Moet je door het water gaan 

ik ben bij je. 

Je zal nooit zinken in de golven. 

Moet je door het vuur gaan, 

de vlammen zullen je niet verteren. 

 

Wees niet bang, wees niet bang, 

want Ik zal je vrijkopen. 

Ik heb je bij je naam geroepen; 

je bent van Mij, je bent van Mij. 

 

Als de angst voor eenzaamheid dreigt, 

weet dan, Ik ben aan je zijde. 

Als je als vreemde wordt gezien 

weet dan dat je kostbaar bent voor Mij. 

 

Wees niet bang, wees niet bang, 

want Ik zal je vrijkopen. 

Ik heb je bij je naam geroepen; 

je bent van Mij, je bent van Mij. 

 

Je bent van Mij, mijn kind, 

Ik ben je Vader, 

en Ik heb je lief, Ik heb je lief 

Ik heb je lief, Ik heb je lief 

met een volmaakte liefde. 

 

Wees niet bang, wees niet bang, 

want Ik zal je vrijkopen. 

Ik heb je bij je naam geroepen; 

je bent van Mij, je bent van Mij. 

Je bent van Mij, je bent van Mij. 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=jbSKlDsuSFs
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Geef ons religieuzen en godgewijden, 

profeten voor vandaag.  

 

Beziel allen die zich inzetten voor uw Kerk 

met de vreugde van uw evangelie. 

 

Schenk ons de priesters en diakens  

die we nodig hebben. 

Vervul hen met uw Geest van hoop en sterkte. 

 

Beziel elk van ons  

die uw naam als christen draagt. 

Laat niet toe dat zorgen ons verlammen. 

Roep uw Kerk naar buiten 

zodat uw Woord van Liefde  

in heel uw schepping wordt gehoord. 

 

(+ Lode Aerts, bisschop van Brugge) 

 

Zegen en zending 
 

Dessertje:  
 

Ik ken je, zegt Jezus. 

Ik weet wat er in je hart leeft 

en wat je pijn en je vreugde is. 

Ik wil met je gaan naar onbekende horizonten 

en jouw Gids en Herder zijn. 

Maar Ik wil je ook vragen 

om zélf een herder te zijn voor anderen. 

Je moet daar geen held voor worden, 

geen superman of supervrouw. 

Blijf gewoon maar jezelf, het is goed zoals je bent. 

Durf in mijn voetsporen te treden 

en je leven breken en delen als brood en wijn. 

Het zal je gelukkig maken,  

en je vrede en vreugde schenken.   (naar Erwin Roosen) 


